
EXTRACTE DE L'ACTA DEL CONSELL ESCOLAR ORDINARI DE L'IES NÚM. 26
MISERICÒRDIA, CELEBRAT EL DIA 7 DE DESEMBRE DE 2022

Es reuneix el Consell Escolar de l'IES Núm. 26 Misericòrdia a les 16:30 h,  amb el següent
ordre del dia:

1.- Aprovació de les actes anteriors
2.- Aprovació de la PGA
3.- Gestió econòmica de les activitats extraescolars
4.- Informació sobre el Pla d'Autoprotecció del Complex
5. Proposta de la comissió d'inclusió, igualtat i convivència sobre la delegació en l'equip 
directiu de l'adopció de mesures cautelars
6. Precs i preguntes

1. En el  primer punt de l'ordre del dia,  les dues actes són aprovades sense objeccions en
contra.

2.- Aprovació de la PGA

Pren la  paraula el  director,  Octavi  Sanchis,  que comença fent referència a algunes de les
propostes de modificació presentades per correu-e pel sr. Fernando Centeno. Aquest insisteix
que no estan reflectides. 

Respecte a les activitats extraescolars i després de l'informe del claustre de dies arrere, l'equip
directiu és conscient que en falten moltes. El director ho justifica perquè es demana molta
concreció en ITACA i la vicedirectora no disposava de tota la informació per a introduir-les
correctament.

El professor Diego Fuente assegura que s'ha deixat veure que és el professorat qui té la culpa
d'aquesta situació i no és de veres, diu. 

El  professor  Alexis  Calvo  també  assegura  que  va  enviar  tota  la  informació  detallada  a
principis d'octubre i  que no apareix en la PGA,  pràcticament,  cap de les seues activitats
extraescolars.

Intervé la  sra.  Solange Godoy que assegura que presentar  una PGA ínfima,  sense que es
reflectisquen la majoria de les activitats extraescolars és una falta de respecte cap als membres
del consell escolar. Li contesta el secretari que opina que, per a ell, una falta de respecte és
una altra cosa.

El sr. Rubén Pacheco assegura que any darrere any la PGA està incompleta i defensa la idea
que la seua confiança en l'equip directiu està molt minvada. El secretari lamenta aquestes
paraules.

La professora Tania Gardó assegura que el seu departament sí que ha fet la faena i va enviar la
relació d'activitats extraescolars a Raquel Raya. Opina que no podem aprovar la PGA si les
activitats extraescolars no hi consten. 

Per  a  desbloquejar  la  situació,  es  proposa  que  convoquem un  altre  consell  escolar  quan
tinguem la informació que falta per ser reflectida en la PGA.



3.- Gestió econòmica de les activitats extraescolars

El director comença fent un poc d'història respecte al recorregut d'aquesta petició. Torna a
repetir que ha fet indagacions al respecte i pràcticament cap centre dels voltants inclou tràfec
d'ingressos en el compte de l'institut. Es pot fer però no és obligatori. Va acceptar rebre uns
quants  pagaments  significatius  però  no  la  gestió  econòmica  de  totes  les  activitats
extraescolars.

La sra. Lali Villanueva vol saber com s'han de fer les coses a partir d'ara i es pregunta si
s'utilitzarà el compte de l'institut o no. La seua pretensió és que concretem en quins casos es
pot gestionar a través del compte de l'institut.

Tot seguit, intervé el vicesecretari, Raimon Borja, que explica els motius de la seua negativa.
Assegura  que  mesclar  diners  públics  i  privats  és  una  pràctica  alegal,  que  crea  un  greu
prejudici en la gestió econòmica del centre i que pot comportar problemes seriosos a l'hora de
quadrar els comptes que treballen amb diners públics. Per a ell, la pretensió és kafkiana. 

Com que durant la discussió, s'ha suscitat una altra vegada la necessitat que les comissions es
reunisquen periòdicament, el director aprofita per a concretar-ne les pròximes reunions, la de
gestió  econòmica,  la  d'activitats  extraescolars  i  complementàries  i  la  d'inclusió,  igualtat  i
convivència. 

4.- Informació sobre el Pla d'Autoprotecció del Complex

Pren la paraula Joan Coba, en qualitat de coordinador del Complex i explica els detalls que
considera  més significatius  del  document que configuren el  Pla  d'Autoprotecció.  L'extens
document  ha  estat  redactat  per  l'empresa Aprezzia, d'acord  amb  la  normativa  legal,  que
obligava a fer una actualització després del període de pandèmia. Es conclou que no hi ha
exposició alta ni mitjana a riscos potencials. 

El secretari comenta també, breument, la protecció passiva i l'activa amb què compten els
centres del Complex, especialment l'IES 26. Tots els elements estan subjectes a contínues
revisions per part de determinades empreses adjudicades.

Intervé el sr. Fernando Centeno que s'interessa per determinats espais que no figuren en el Pla
d'Autoprotecció. Es conclou que alguns espais o centres disposen del seu propi Pla i que, en
definitiva, tots els espais són revisats independentment que hi figuren o no. Pregunta també
sobre la designació de cap d'intervenció i equips de primera intervenció. El secretari proposa
que aquesta designació es concentre en personal que està més temps en el centre (PAS i equip
directiu). 

5. Proposta de la comissió d'inclusió, igualtat i convivència sobre la delegació en l'equip 
directiu de l'adopció de mesures cautelars

Comença  el  director  assegurant  que,  en  alguns  casos  greus  a  vegades  d'agressivitat
materialitzada  entre  alumnes,  la  direcció  pensa  que  hauria  de  ser  immediata  l'adopció  de
mesures cautelars. És lògic confiar en la cap d'estudis i en el director, que proposarà l'adopció
de mesures cautelars, si fóra al cas. En l'última reunió de la comisisó d'inclusió, igualtat i
convivència es va arribar a la conclusió d'elevar aquesta proposta a la consideració del consell
escolar.



El director expressa el compromís de comunicar als membres de la comissió i del consell
escolar eixa adopció de mesures cautelars immediatament, si ara es pren aquesta decisió.

Es fa la votació, que ofereix el següent resultat:
12 vots favorables a delegar en l'equip directiu l'adopció de mesures cautelars i
1 vot no favorable a delegar en l'equip directiu l'adopció de mesures cautelars.

6. Precs i preguntes

Pren la paraula la professora Arantxa del Castillo que comenta que el professor del claustre
Aitor Bereber, arran de determinats comentaris homòfobs que ha escoltat, té un projecte per a
treballar la LGTBfòbia.

El  professor  Alexis  Calvo  trau  a  col·lació  els  comentaris  xenòfobs  d'un  grup  d'alumnes.
Sol·licita actuacions per a contrarestar eixos comentaris.

A continuació,  pren la  paraula  la  sra.  Lali  Vilanueva,  que  comunica  que,  des  de  l'última
assemblea general de l'AMPA, ella ha assumit la presidència i dona a conéixer també el nom
de les noves incorporacions.

El sr. Fernando Centeno creu que hi ha poques informacions en la pàgina web de l'institut.
Suggereix que se'n pengen més.

Finalment,  la  sra.  Solange  Godoy diu  que  el  dia  25  de  novembre,  Dia  Internacional  de
l'Eliminació de la Violència contra la Dona, no s'ha fet cap activitat al respecte en l'institut i
proposa que la data no passe desapercebuda en la pròxima ocasió.

I sense més assumptes a tractar s'alça la sessió a les 19:35 h. del dia 7 de desembre.

                                         JOAN COBA FEMENIA
                                   

                              SECRETARI


